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Inzake: internetconsultatie Haas/ Konijn. 

 

Excellentie, 

Hierbij treft u mijn zienswijzen met betrekking tot het voornemen voor het sluiten van de jacht op 

het haas in drie provincies. 

Als ik kijk naar de hazen populatie in mijn eigen veld, buiten de genoemde provincies, is deze goed te 

noemen. 

Deze conclusie kan ik trekken doordat ik frequent dagelijkse en wekelijkse waarnemingen doe: 

1. Overdag  

Tijdens deze tellingen tel ik ongeveer 15% van het hazenbestand  

2. Wekelijks rond de schemering  

Tijdens deze waarnemingen tel ik ongeveer 50% van het hazenbestand. 

3. In de avond (rond 22:00 uur) in oktober/ november wanneer de meeste landbouw grond geploegd 

is of net ingezaaid met wintertarwe, tel ik 100% van mijn hazenbestand. In dit geval zijn dat ongeveer 

70 hazen op 120 hectare. 

De tellingen overdag voer ik uit met een verrekijker. De tellingen eind van de avond, 3 a 4 uur na 

zonsondergang, voer ik uit met een warmte beeld camera. 

Met bovenstaande wil ik u er nadrukkelijk op wijzen om de tellingen op een professionele wijze uit te 

laten voeren om zo tot een goed besluit te komen. 

Jacht op het haas is voor bovenstaand veld noodzakelijk, vanwege economisch landbouw technische 

reden. 

Daarnaast is deze jacht noodzakelijk voor instandhouding van een gezonde hazenpopulatie. Daar 

mogen wij allen in Nederland trots op zijn. 

 

 


